
Fedje kommune

Møtebok
for

Ungdomsrådet

Møtedato: 01.11.2021
Møtestad: Slissøyna/Skarvøyna i Fedje fleirbrukshall
Møtetid: 17:00 - 19:00

 
Møtedeltakarar Parti
Otto-Andre Nordby H
Ragnhild Kahrs
Sindre Waage

 

Møtedeltakarar vara Parti
Brede Opsahl
Hanna Holgersen
Jos Verhofstad
Kristin Aase Ap

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti
Amalie Henden Kleppe
Torkild Ratcliffe

Følgjande møtte frå administrasjonen:
Dagrun Gunnarson



Sakliste

Saknr Tittel
011/21 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste
012/21 Godkjenning av møtebok
013/21 Referatsaker
014/21 Val av nytt ungdomsråd
015/21 Val av leiar og nestleiar i ungdomsrådet
016/21 Betalingssatsar i kulturskulen 2021
017/21 Eventuelt ungdomsråd 01.11.21
018/21 Kommunebudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 21/478

Saksnr Utval Type Dato
011/21 Ungdomsrådet PS 01.11.2021

Godkjenning av møteinnkalling og sakliste

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Ungdomsrådet - 011/21

U - behandling:

U - vedtak:
Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 21/478

Saksnr Utval Type Dato
012/21 Ungdomsrådet PS 01.11.2021

Godkjenning av møtebok

Vedlegg:
Protokoll - Ungdomsrådet - 18.03.2021

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Ungdomsrådet - 012/21

U - behandling:

U - vedtak:
Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 21/478

Saksnr Utval Type Dato
013/21 Ungdomsrådet PS 01.11.2021

Referatsaker

Underliggjande saker:
013/21.1. Framtida si kunst- og kulturtilbod for barn og unge

013/21.2. Oppfølging av rådene fra Ungdommens distriktspanel

013/21.3. Referatsak Ungdomsrådet

013/21.4. Invitasjon til nettverkssamling

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Referatsaker vert tekne til orientering.

Ungdomsrådet - 013/21

U - behandling:
Felles framlegg til vedtak: Sindre og Ragnhild reiser på nettverkssamling, om det lar seg ordne. 

U - vedtak:
Referatsaker vert tekne til orientering. Sindre og Ragnhild reiser på nettverkssamling, om det lar seg 
ordne. 

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-080 19/419

Saksnr Utval Type Dato
075/21 Kommunestyret PS 28.10.2021
014/21 Ungdomsrådet PS 01.11.2021

Val av nytt ungdomsråd
Skuleåret 21/22

Vedlegg:
Vedtekter frå 260412

Saksutgreiing:
Saksopplysningar
Ungdomsrådet sin tidlegare leiar ønskjer møte i ungdomsrådet snarast. I samband med det, viser det 
seg at me ikkje lenger har eit fungerande ungdomsråd.

Vedtektene seier at ungdomsrådet skal vere samansett av 5 medlemmer: 1 fra kommunestyret, 
elevrådsleiar ved Fedje skule, 1 elev fra AVS og 2 fritt valde ungdommar. Dei som er vald frå 
kommunestyret (Otto-Andre Nordby med vara Kristin Aase) er vald for 4 år, så det er uproblematisk.

Sist skuleår var ungdomsrådet, med møtande varaer, som følgjer:

Hanne Leah Rognsvåg – ferdig som elevrådsleiar, og difor gått ut av ungdomsrådet
Frida Herøy – har flytta ut av landet
Amalie Henden Kleppe – vald til sommar 2021
Ståle Opsahl – vald til sommar 2021

Vara:
Vara: Ragnhild Kahrs – vedtaket sist sa ikkje kor lenge ho var vald for
Vara: Sindre Waage – er no elevrådsleiar, og har etter vedtektene fast plass i nytt ungdomsråd
Vara: Brede Opsahl - vedtaket sist sa ikkje kor lenge han var vald for
Vara: Ingard Kahrs - vedtaket sist sa ikkje kor lenge han var vald for

Vurdering
Ungdomsrådet har ikkje gjeve noko innstilling til nytt ungdomsråd. I samband med arbeid med 
ungdomsklubb, er det svært ønskjeleg å ha møte raskt. Men pr. i dag har sekretær ingen å kalle inn.

For at dette arbeidet ikkje skal stoppe heilt opp, har sekretær for ungdomsrådet avtalt følgjande med 
ordførar:
- Det gamle ungdomsrådet vert kalla inn til ungdomsrådsmøte 1.november.



- Denne saka vert ettersendt til kommunestyremøtet 28.10.21, slik at kommunestyret kan finne og 
velje nye medlemmar i tråd med vedtektene.
- Nye medlemmar får melding fredag 29.10.21 om å møte måndag 01.11.21.

Forslag til vedtak:
Følgjande vert valde til ungdomsråd for Fedje kommune for skuleåret 21/22:

Otto Andre Nordby - Fra kommunestyret

Sindre Waage - elevrådsleiar ved Fedje skule

……..- fra AVS            (vald  til ……..)

…….                     (vald  til ……..)

…….                     (vald  til ……..)

Vara:

Kristin Åse (for Otto Andre Nordby)

Vara: ……           (vald  til ……..)

Vara: ……           (vald  til ……..)

Vara: ……..           (vald  til ……..)

Vara: ……….          (vald  til ……..)

Varamedlemmer har møte-, forslags- og uttalerett, men ikke røysterett. Varamedlemmene skal ha 
møtegodtgjering når dei møter.

Kommunestyret - 075/21

K - behandling:
Forslag til vedtak, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet
Samansetning av ungdomsråd 2021-2023
Følgjande vert valde til ungdomsråd for Fedje kommune:
Frå kommunestyret: Otto André Nordby
Elevrådsleiar frå Fedje skule: Sindre Waage
Medlem VGS – Amalie H. Kleppe vald til 2023
Medlem – Torkild Ratcliffe vald til 2023
Medlem – Ragnhild Marlene Knappen Kahrs vald til 2023



Varamedlem:
Varamedlem frå kommunestyret: Kristin Aase
Vara for elevrådsleiar, nestleiar frå elevrådet: Tijana Radic
Varamedlem: Brede Opsahl vald til 2023
Varamedlem: Hanna Holgersen vald til 2023
Varamedlem: Jos Verhofstad vald til 2023

Varamedlem har møte-, forslags –og uttalerett, men ikkje røysterett. Varamedlem skal ha 
møtegodtgjering når dei møter.

Forslag frå Hans Erik Waage (Ap) Ein endrar det at det skal vera ein elev ved Austrheim videregåande 
skule som skal vera medlem i ungdomsrådet til at det skal vera ein elev frå vidaregåande skule med i 
ungdomsrådet.

K - vedtak:
Samansetning av ungdomsråd 2021-2023
Følgjande vert valde til ungdomsråd for Fedje kommune:

Frå kommunestyret: Otto André Nordby
Elevrådsleiar frå Fedje skule: Sindre Waage
Medlem VGS – Amalie H. Kleppe vald til 2023
Medlem – Torkild Ratcliffe vald til 2023
Medlem – Ragnhild Marlene Knappen Kahrs vald til 2023

Varamedlem:
Varamedlem frå kommunestyret: Kristin Aase
Vara for elevrådsleiar, nestleiar frå elevrådet: Tijana Radic
Varamedlem: Brede Opsahl vald til 2023
Varamedlem: Hanna Holgersen vald til 2023
Varamedlem: Jos Verhofstad vald til 2023

Varamedlem har møte-, forslags –og uttalerett, men ikkje røysterett. Varamedlem skal ha 
møtegodtgjering når dei møter.

Ein elev frå Austrheim vidaregåande skule vert endra,  til ein elev frå videregåande skule. 

Samrøystes vedteke. 

Ungdomsrådet - 014/21

U - behandling:
Saka er behandla i kommunestyret allereie.



U - vedtak:
Saka vert teke til orientering.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 20/60

Saksnr Utval Type Dato
015/21 Ungdomsrådet PS 01.11.2021

Val av leiar og nestleiar i ungdomsrådet
Skuleåret 2021/2022

Saksutgreiing:
Saksopplysningar
Ungdomsrådet veljer sjølv leiar og nestleiar.

Det står i vedtektene for ungdomsrådet:
2.4. Konstituering

Ungdomsrådet konstituerer seg sjølv, og vel leiar og nestleiar. Vala gjeld for eitt år.

Sist ungdomsråd ville gjerne at både faste medlemmar og varamedlemmar møter i alle møte. Då har 
faste medlemmar stemmerett i kvar sak, men ikkje varaene. Men alle kan vere med i diskusjonen og 
alle får møtegodtgjersle (300 kr pr. møte, vert betalt ut i juni og desember).

Innkalling med sakspapir kjem på e-post ei veke før møtet.
Sist ungdomsråd pleide også å sende ut ein snap på gruppa «Ungdomsråd på Fedje» om at folk måtte 
lese e-posten sin.

Forslag til vedtak:
….. vert vald til leiar og …….. vert vald som nestleiar av Fedje ungdomsråd skuleåret 21/22.

Ungdomsrådet - 015/21

U - behandling:
Forslag til leiar: Sindre Waage. Samrøystes vedteke.
Forslag til nestleiar: Ragnhild Kahrs og Amalie Kleppe. Ragnhild Kahrs vart vald med 3 mot 2 røyster. 
Otto-Andre Nordby, Hanna Holgersen og Ragnhild Kahrs stemte for Ragnhild Kahrs.

U - vedtak:
Sindre Waage vert vald til leiar og Ragnhild Kahrs vert vald som nestleiar av Fedje ungdomsråd 
skuleåret 21/22.



á



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-205, FA-A30 21/479

Saksnr Utval Type Dato
Formannskapet PS
Kommunestyret PS

016/21 Ungdomsrådet PS 01.11.2021

Betalingssatsar i kulturskulen 2021

Saksutgreiing:
Saksopplysningar
Kulturskulen sine satsar var uendra sidan 2006, og vart difor heva med 19% i budsjettet for 2018. I 
2021 vart satsane heva med 2,7%.

Mange born nyttar Fedje kulturskule. Hausten 2021 har kulturskulen 10 elevar (17,8% av skuleborna) 
og ca. 5 på venteliste, samt undervisning/dirigering av korpset. 

Vurdering

For å hindre at me får eit slik «etterslep» på pris at me må heve prisane mykje på ein gong, er det 
naturleg at me legg på forventa prisutvikling. Statsbudsjettet reknar med ei forventa lønnsutvikling i 
kommunane på 3,2%, og det er naturleg å ta utgangspunkt i det, avrunda til nærmaste tiar.

Prisen i 2021 er kr 1360 for ein aktivitet, kr 2040 for to aktivitetar. Me har søskenmoderasjon på 50%. 

Med eit påslag på 3,2% og avrunda til næraste tiar, vert prisane 1400 kr for ein aktivitet og 2100 kr 
for to aktivitetar pr.semester. Det vert sett eigne prisar for kortare gruppekurs i t.d. kunst og teater, 
avhengig av innleigeutgifter og materialbehov.

Konklusjon
Prisane i Fedje kulturskule vert heva med +3,2 % frå 01.01.2022.

Forslag til vedtak:
Frå 01.01.2022 er grunnsatsen for ein aktivitet i Fedje kulturskule kr. 1400 pr. semester. Satsen for to 
aktivitetar er kr. 2100 pr. semester. Kortare kurs vert prissett av kulturskulerektor.



Ungdomsrådet - 016/21

U - behandling:

U - vedtak:
Frå 01.01.2022 er grunnsatsen for ein aktivitet i Fedje kulturskule kr. 1400 pr. semester. Satsen for to 
aktivitetar er kr. 2100 pr. semester. Kortare kurs vert prissett av kulturskulerektor.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 21/478

Saksnr Utval Type Dato
017/21 Ungdomsrådet PS 01.11.2021

Eventuelt ungdomsråd 01.11.21

Saksutgreiing:
Dette er ein open sa der de diskutere saker og avtale noko de vil gjere, som t.d. arbeid med 
ungdomsklubb, arrangement el.l.

Forslag til vedtak:
Ingen framlegg til vedtak

Ungdomsrådet - 017/21

U - behandling:
Opning av ungdomsklubben vert 4.desember, og ungdomsrådet ønskjer å ta seg av arrangering av 
det.

Neste møte i ungdomsrådet vert 18.november kl. 18.15

U - vedtak:
Ingen vedtak under eventuelt.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Gjermund Hagesæter 21/488

Saksnr Utval Type Dato
Arbeidsmiljøutvalet PS

007/21 Eldrerådet PS 09.11.2021
018/21 Ungdomsrådet PS 01.11.2021

Formannskapet PS
Kommunestyret PS

Kommunebudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025

Vedlegg:
Samla budsjettdokument 2022

Saksutgreiing:
Saksopplysningar
Rådmannen fremmar i denne saka sitt framlegg til kommunebudsjett 2022 og økonomiplan for 
perioden 2022-2025 i same dokument. Vurderingar og konklusjonar er i sin heilskap tekne inn som 
del av dokumentet. 

Før tilleggsproposisjon frå Ap/Sp-regjeringa er sendt Stortinget måndag 8/11-21, er veksten for Fedje 
kommune i frie inntekter under det halve av landsgjennomsnittet. Dette er ein konsekvens av negativ 
folketalsutvikling. Konsekvensane av dette gjer at rådmannen igjen legg fram eit stramt budsjett som 
legg opp til ein vidareføring av tenestetilbodet på ca. same nivå som det er i dag.

Særleg ber rådmannen kommunestyret merke seg: 

· Tal tilsette ved Fedje barnehage vil vere ca 1,8 årsverk lågare ved inngangen til 2022 enn 
det var ved inngangen til 2021.

· Me må vurdere ytterlegare reduksjon av tal tilsette neste skuleår, mellom anna ved å sjå på 
organiseringa av SFO. 

· Ny legeteneste vil ha om lag same driftskostnader som ei vidareføring av tidlegare 
legeteneste ville gitt, men her er det fortsatt noko usikkerheit. 

Budsjettet 2022 er oppgjort med eit netto driftsresultat på kr 433 000,-, noko som er langt mindre 
enn det KS tilrår at kommunane skal ha. Rådmannen meiner likevel dette er forsvarleg, og trur det er 
grunn til å håpe at dette talet kan forbetra seg noko når tilleggsproposisjon til statsbudsjettet vert 
fremma og handsama i Stortinget. Premieavvik og innbetalingar til KLP neste år kan også endra seg 



noko, og her ventar me på ei ny oversikt frå KLP seinare i år. Utsiktene etter 2022 er også krevjande. 
Dette gjer at rådmannen i prosessen for budsjettet 2022 har vurdert å foreslå innføring av 
eigedomsskatt på næring, samt hytter og hus i Fedje kommune. Etter ei totalvurdering vert dette i 
denne omgang likevel ikkje føreslått. Også andre tiltak som kan auke inntektene er vurdert, men er 
ikkje inne som ein del av budsjettframlegget. 

Vurdering
Kommunebudsjett 2022 og økonomiplan 2022 – 2025 er grundig sakshandsama både i utvida 
leiargruppe, personalleiargruppa og i stabsgruppa. Dei hovudtillitsvalde har også blitt orientert om 
hovudtala i budsjettet. Framlegget vert sendt ut til alle folkevalde, verneombod, hovudtillitsvalde og 
einingsleiarar, samt vert lagt ut på heimesidene til kommunen. Kommunebudsjettet og 
økonomiplanen vert sendt på høyring/uttale til eldreråd, arbeidsmiljøutval og ungdomsråd, og 
behandla der før saka kjem til handsaming i formannskap og kommunestyre. Rådmannen meiner på 
bakgrunn av dette at kommunebudsjett 2022 og økonomiplan 2022 – 2025 er så godt opplyst som 
mogeleg og dermed klar til politisk handsaming.

Folkehelse: Godt ivaretatt
Miljø: Godt ivaretatt
Økonomi: Stramt men forsvarleg

Konklusjon
Rådmannen rår til at kommunebudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 vert vedteke slik det ligg 
føre.

Forslag til vedtak:
Kommunebudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 vert vedteke slik det ligg føre.

Ungdomsrådet - 018/21

U - behandling:
Felles framlegg:
Ungdomsrådet ønskjer at kommunestyret setter av midlar til faste, løpande kostnadar som 
internett/fiber, reinhald, installering av fleire stikk-kontaktar og vedlikehald av ungdomsklubben. 
Ungdomsrådet ber og om ein pott til innkjøp av saker som racingsimulator, prosjektor, biljardbord 
mm for å skape fleire aktivitetar, på ca. 50 000 kr. Samrøystes vedteke.

Ungdomsrådet ønskjer at kommunen sett av midlar til tetting av toalettrom (dør og vegg) i lokalet til 
ungdomsklubben. Samrøystes vedteke.

Ungdomsrådet ønskjer seg betre vegar i kommunen. Vedtaksframlegget falt samrøystes.



U - vedtak:
Ungdomsrådet ønskjer at kommunestyret setter av midlar til faste, løpande kostnadar som 
internett/fiber, reinhald, installering av fleire stikk-kontaktar og vedlikehald av ungdomsklubben. 
Ungdomsrådet ber og om ein pott til innkjøp av saker som racingsimulator, prosjektor, biljardbord 
mm for å skape fleire aktivitetar, på ca. 50 000 kr. 

Ungdomsrådet ønskjer at kommunen sett av midlar til tetting av toalettrom (dør og vegg) i lokalet til 
ungdomsklubben.

Samrøystes vedteke.
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